



We think sharks need to be protected, and are proud to say that we are **FINished with FINS**. To learn more about shark fin soup please visit www.Sharksavers.org/sharkfinsoup

- Every species of shark commonly used in shark fin soup is at risk of extinction.
- Fins are sliced off of tens of millions of sharks each year, sometimes while they are still alive.
- Sharks are vital to the health of marine ecosystems, and their disappearance is compromising the health of our oceans
- Shark fin soup is not healthy and may contain heavy metals like mercury and neurotoxins linked to degenerative brain diseases.

Thank you so much for joining us on our special day. We won't be serving shark fin soup today and we want to share with you our reasons why:

Dear Honored Guests:

TAKE A PLEDGE



TAKE A PLEDGE

I'm **FIN**ished
WITH FINS



親愛的貴賓:

在這特別的日子，非常感謝您的蒞臨，今日，我們將不供應魚翅湯品，原因如下

- 魚翅羹所用每樣鯊魚食材，都瀕臨絕種。
- 每年有數千萬隻鯊魚遭到屠殺，有些甚至在還活著時候遭割鰭。
- 鯊魚在海洋生態系統裡扮演重要角色，牠們的滅絕將危及我們的海洋生態。
- 魚翅對人體有害，且含有汞等重金屬物質，以及易造成腦部病變的神經毒素。

我們深信保護鯊魚的重要性，並以我們加入拒吃魚翅的行列而自豪。

想獲得更多有關魚翅羹的資訊請到

www.Sharksavers.org/sharkfinsoup

